

欧盟委员会正式发布 REACH 法规

纺织品中 NPE 限制条款

Date : 2016-01-15

2015 年 1 月 14 日，欧盟委员会在其官方公报 (OJ) 上发布了 (EU) 2016/26，对 REACH 法规中附件 XVII 第 46 项壬基酚聚氧乙烯醚 (NPE) 的相关条款进行修订，新增了对纺织品中 NPE 的限制内容。(EU) 2016/26 将于 OJ 发布后第 20 天开始生效，并且直接适用于所有成员国。

根据 (EU) 2016/26，在 REACH 法规附件 XVII 中新增了以下内容：

物质名称	限制条款
46a.壬基酚聚氧乙烯醚 (NPE) (C ₂ H ₄ O) _n C ₁₅ H ₂₄ O	<ol style="list-style-type: none"> 2021 年 2 月 3 日之后，在其正常的生命周期中，可以水洗的纺织品，如产品或产品的任意部分含有等于或超过 0.01% (以重量计) 的 NPE，则不得投放市场。 第 1 段不适用于二手纺织品以及通过回收纺织品制造的，且制造过程中未使用 NPE 的新纺织品的投放。 第 1 段和第 2 段中所指“纺织品”，包括由至少 80% (以重量计) 的纺织纤维组成的任意未完工产品、半成品以及成品，以及产品某部分是由至少 80% (以重量计) 的纺织纤维组成的其他产品，包括服装、配饰、室内装饰织物、纤维、纱、面料和针织品等。

此前，条款 46 中管控的产品仅针对物质和混合物组分形式投放或使用的产品，限量为 0.1%，此次修订使受控产品范围进一步扩大，且针对纺织品中的 NPE 的限量为 0.01%，相比更为严格。

2016 年 1 月 24 日，(EU) 2016/26 开始生效，而从 2021 年 2 月 3 日之后，欧盟将不再允许 NPE 含量 ≥ 0.01% 的纺织品进入欧盟市场。

希科检测提示，REACH 法规对出口欧盟的企业影响重大，相关企业应密切关注其修订动向，并积极更新相关测试，以免对产品正常入关并销售造成影响。希科检测为您关注 REACH 法规实时动向，第一时间向您传递所需法规信息。

相关链接：

>> [欧盟官方公报 \(EU\) 2016/26 \(英文\)](#)

C&K Testing 希科检测

更多资讯敬请垂询

Tel : 4006-721-723

E-mail : test@cirs-group.com

地址：杭州市滨江区滨安路 1180 号华业高科技产业园 4 号楼

更多资料：www.cirs-ck.com

声明：

©2014CIRS，版权所有。本信息为 CIRS 出版物，本出版物所提供技术信息，并不应视为对所涉及的题目的详尽论述。本刊物仅具有教育性，并不可以取代任何法律要求或适用规则。本刊物所包含的信息将不再更改，不保证本刊物所包含的内容没有任何错误或能够满足任何特定的性能或质量标准。如无预先同意，请勿引用或涉及本刊物所包含的信息。



纺织品中 NPE 限制条款

Date : 2016-01-15

希科检测

希科检测是瑞旭技术为促进集团检测事业快速发展而成立的子公司，现已成长为具有专业性、综合性、国际性的独立第三方检测机构。公司倡导“健康生命”理念，专业开展产品测试服务，涉及食品及其相关产品、化妆品、环境、消费品、工业品、化工等多个领域。目前，希科已在爱尔兰、北京、南京等地设立了分支机构，正利用国际站点服务全球客户，帮助企业确认产品信息、质量及安全，规避国际贸易壁垒，提升品牌竞争力。



C&K Testing 希科检测

更多资讯敬请垂询

Tel : 4006-721-723

E-mail : test@cirs-group.com

地址：杭州市滨江区滨安路 1180 号华业高科技产业园 4 号楼

更多资料：www.cirs-ck.com

声明：

©2014CIRS，版权所有。本信息为CIRS出版物，本出版物所提供技术信息，并不应视为对所涉及的题目的详尽论述。本刊物仅具有教育性，并不可以取代任何法律要求或适用规则。本刊物所包含的信息将不再更改，不保证本刊物所包含的内容没有任何错误或能够满足任何特定的性能或质量标准。如无预先同意，请勿引用或涉及本刊物所包含的信息。





European Commission publishes NPE restrictions on textile articles under REACH

Date : 2016-01-15

On 14 January 2015, European Commission published Regulation (EU) 2016/26 to amend Entry 46 in Annex XVII to REACH by including NPE restrictions on textile articles. This Regulation shall enter into force on the twentieth day following that of its publication in the *Official Journal of the European Union*. It shall be binding in its entirety and directly applicable in all Member States.

In Annex XVII to Regulation (EC) No 1907/2006, the following new entry 46a is added:

Designation of the substance, of the group of substances or of the mixture	Conditions of restriction
'46a. Nonylphenol ethoxylates (NPE) (C ₂ H ₄ O) _n C ₁₅ H ₂₄ O	<ol style="list-style-type: none"> 1. Shall not be placed on the market after 3 February 2021 in textile articles which can reasonably be expected to be washed in water during their normal lifecycle, in concentrations equal to or greater than 0,01 % by weight of that textile article or of each part of the textile article. 2. Paragraph 1 shall not apply to the placing on the market of second- hand textile articles or of new textile articles produced, without the use of NPE, exclusively from recycled textiles. 3. For the purposes of paragraphs 1 and 2, "textile article" means any unfinished, semi-finished or finished product which is composed of at least 80 % textile fibres by weight, or any other product that contains a part which is composed of at least 80 % textile fibres by weight, including products such as clothing, accessories, interior textiles, fibres, yarn, fabrics and knitted panels.'

The previous Entry 46 only targeted at "the placing on the market or use of NPE as substances or in mixtures" and the limit value was 0,1%. However, the amendment extends the scope and adds a limit value of 0,01% by weight of that textile article or of each part of the textile article.

With the Regulation effective since 24 January 2016, textile articles with NPE in concentrations of equal to or greater than 0,01% shall not be placed on EU market since 3 February 2021.

C&K Testing advises EU exporters to keep an eye on any update or amendment to REACH Regulation as it is closely associated with international trade. Furthermore, companies had better send their products for testing to avoid any loss caused by non-compliance.

C&K Testing will keep tracking on any news on REACH Regulation and share the latest information with you.

CONTACT US

C&K Testing-Hangzhou

Tel : +86-571-87206587

E-mail : test@cirs-group.com

Address : No.1180, Bin' an Road, Binjiang District, Hangzhou, Zhejiang, China

Web : www.cirs-ck.com/en

CIRS-Headquarters

Tel: +86-571-87206502

Email: info@cirs-group.com

Address: No.1288, Chunbo Road, Binjiang District, Hangzhou, China

Web: www.cirs-group.com/en

CIRS-IRELAND

Tel: +353-41-9806916

Email: louise@cirs-reach.com

Address : Singleton House, Laurence Street, Drogheda, Co. Louth, Ireland

Web: www.cirs-reach.com

European Commission publishes NPE restrictions on textile articles under REACH

**CRS****C&K**
C&K Testing

Date : 2016-01-15

Further information

>> [Regulation \(EU\) 2016/26](#)

About us

C&K Testing is a leading testing company to render you specialised solutions concerning green and sustainable development of products. Established in 2008, we've helped thousands of customers to minimise the risks of their products to human health and the environment through our testing services.

Our Testing Services: food and food-related products, cosmetics, environment, consumer products, industrial goods and chemicals, etc.



CONTACT US

C&K Testing-Hangzhou

Tel : +86-571-87206587

E-mail : test@cirs-group.com

Address : No.1180, Bin' an Road, Binjiang District, Hangzhou, Zhejiang, China

Web : www.cirs-ck.com/en

CIRS-Headquarters

Tel: +86-571-87206502

Email:info@cirs-group.com

Address: No.1288, Chunbo Road, Binjiang District, Hangzhou, China

Web: www.cirs-group.com/en

CIRS-IRELAND

Tel: +353-41-9806916

Email: louise@cirs-reach.com

Address : Singleton House, Laurence Street, Drogheda, Co. Louth, Ireland

Web: www.cirs-reach.com